

ber 1947 with the task of electing "three foreign members of the Joint Economic Board" for Palestine,

Taking into consideration the necessity that this Board be established as soon as possible,

Decides to request:

(i) Member States to submit to the Secretary-General, not later than 15 June 1948, the names of suitable candidates for nomination as foreign members of the Joint Economic Board,

(ii) The Secretary-General, after consultation with the Palestine Commission as to the terms and conditions of service, to submit to the seventh session of the Economic and Social Council the list of nominees for election as members of the Joint Economic Board.

113 (VII). Question of voting rights at the United Nations Maritime Conference

Resolution of 3 February 1948
(document E/Conf. 4/5)

The Economic and Social Council,

Having considered the question of the exercise of voting rights at the United Nations Maritime Conference convened in accordance with Council resolution 35 (IV),

Resolves that such rights shall be exercised by the Members of the United Nations and other Governments participating in the Conference under paragraph (e) of that resolution.

114 (VI). Report of the second session of the Statistical Commission

Resolutions of 2 March 1948
(document E/752)

The Economic and Social Council

Takes note of the report of the second session of the Statistical Commission.

A

TRANSFER TO THE UNITED NATIONS OF FUNCTIONS AND POWERS EXERCISED BY THE LEAGUE OF NATIONS UNDER THE INTERNATIONAL CONVENTION RELATING TO ECONOMIC STATISTICS SIGNED AT GENEVA ON 14 DECEMBER 1928

Whereas, under the International Convention of 14 December 1928 relating to Economic Statistics, the League of Nations was entrusted with certain functions and powers, and

Whereas, in its resolution adopted on 12 February 1946 on the report of the League of Nations Committee,¹ the General Assembly de-

¹ See *Resolutions adopted by the General Assembly during the first part of its first session*, page 35.

bre 1947, du soin d'élire "trois membres étrangers du Conseil économique mixte" pour la Palestine,

Tenant compte de la nécessité de créer ce Conseil le plus rapidement possible,

Décide d'inviter:

i) Les Etats Membres à bien vouloir communiquer au Secrétaire général, au plus tard le 15 juin 1948, le nom de candidats susceptibles d'être nommés membres étrangers du Conseil économique mixte;

ii) Le Secrétaire général à vouloir bien, après avoir consulté la Commission pour la Palestine au sujet des conditions de service, à soumettre au Conseil économique et social, lors de sa septième session, la liste des candidats susceptibles d'être élus membres du Conseil économique mixte.

113 (VI). Question du droit de vote à la Conférence maritime des Nations Unies

Résolution du 3 février 1948
(document E/Conf.4/5)

Le Conseil économique et social,

Ayant examiné la question de l'exercice du droit de vote à la Conférence maritime des Nations Unies convoquée en application de la résolution 35 (IV) du Conseil,

Décide que l'exercice de ce droit appartiendra aux Membres de l'Organisation des Nations Unies et aux autres Gouvernements qui participent à la Conférence aux termes de l'alinéa e) de cette résolution.

114 (VI). Rapport de la deuxième session de la Commission de statistique

Résolutions du 2 mars 1948
(document E/752)

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport de la Commission de statistique sur sa deuxième session.

A

TRANSFERT À L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES DES FONCTIONS ET POUVOIRS EXERCÉS PAR LA SOCIÉTÉ DES NATIONS EN VERTU DE LA CONVENTION INTERNATIONALE CONCERNANT LES STATISTIQUES ÉCONOMIQUES SIGNÉE À GENÈVE LE 14 DÉCEMBRE 1928

Attendu que la Convention internationale du 14 décembre 1928 concernant les statistiques économiques confie à la Société des Nations certains pouvoirs et fonctions,

Attendu que, dans sa résolution adoptée le 12 février 1946 sur le rapport du Comité de la Société des Nations¹, l'Assemblée générale a

¹ Voir les *Résolutions adoptées par l'Assemblée générale pendant la première partie de sa première session*, page 35.